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ESBORRANY DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA 07/18 DE LA JUNTA DE GOVERN DEL 
PATRONAT MUNICIPAL DEL MUSEU DEL CÀNTIR D’ARGENTONA CELEBRADA EL DIA 
19 DE SETEMBRE DE 2018. 
  
Assistents: President: Sr. Àngel Puig Boltà  
               Vice-president:  Sr. Guillem Saleta Perejoan 
                           Vocals: Sra. Montserrat Capdevila Cañadas 
 Sra. Montserrat Brugal Piñol  
 Sr. Joan Guàrdia Amatller  
    Sra. Liliana Murcia Villanueva 
 Sra. Montserrat Terricabras Soler 
 Sr. Joan Poch Català 
 Sra. Esther Campanario Pujol 
 Sr. Isidre Viñas Llebot 
 Sra. Carme Calafell Polls 
 Sr. Josep Saleta Cot  
 Sr. Joan Majó Cruzate 
 Sr. Enric Traby Isalgue 
 
Assisteix el Sr. Oriol Calvo Vergés com a Director-Gerent del Museu. 
 
Excusen la seva assistència, el Sr. Pere Pascual Martí, el Sr. Hugo Manchón Garcia, el Sr. 
Josep Famadas Soler, el Sr. Joan López Segura, i el Sr. Joan Carles Belso Boba. 
 
Actua com a secretària, per delegació, la Sra. Fàtima Gallemí Bravo. 
 
Havent-hi el quòrum de constitució, d’acord amb el que estableix l’article 20è dels estatuts 
vigents del Patronat, quan passen cinc minuts de dos quarts de vuit del vespre el president obre 
la sessió d’acord amb l’ordre del dia establert. 
 
Previ a l’inici de la sessió, el Sr. Àngel Puig informa de la situació laboral dels treballadors, tot 
presentant al Sr. Joan Eixarch i a la Sra. Cristina Villa, treballadors del Patronat, els qui 
assisteixen en aquesta sessió, per informar en relació al tema laboral. 
 
El Sr. Àngel Puig exposa que ja fa 4 anys el Patronat va decidir que els treballadors del museu 
s’equiparessin als sous de l’Ajuntament, i a les condicions laborals. Tenir els mateixos drets. En 
aquell moment s’havia de fer revisió dels llocs de treball a l’ajuntament i aquí s’havien de sumar 
les 4 persones del museu. Aquest estudi s’ha eternitzat, i tot just aquest mes de maig / juny, 
s’ha aplicat al personal de l’Ajuntament. 
Es va proposar que les fitxes dels llocs de treball pel museu es treballessin des d’aquí, a partir 
de la documentació que va fer l’empresa externa per l’Ajuntament. Al juny es van traspassar les 
fitxes del museu a RRHH, però continua lentament i la por és que s’aprovi el pressupost del 
2019 sense que es tinguin en compte. Davant d’això tres treballadors han fet una carta 
adreçada al Museu, que es passa a llegir, i que es transcriu literalment: 
 
“ Apreciats membres del Patronat Municipal del Museu del Càntir d’Argentona: 
 
Els empleats del Museu del Càntir, Joan Eixarch, Fina Carreras i Cristina Villa, volem fer arribar 
al nostre Patronat una sèrie de punts que creiem que s’haurien d’haver solucionat ja fa molt de 
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temps, i que son un greuge comparatiu en relació a la situació laboral dels treballadors de 
l’Ajuntament d’Argentona.      
Així, EXPOSEM el següent: 
1. No tenim conveni laboral.   

Tot i haver assolit des de l’any passat el mateix nombre d’hores laborals setmanals que 
l’ajuntament, seguim patint els desavantatges de no gaudir del seu conveni. 
2. A mes de no tenir calendari laboral,  cada any realitzem un elevat nombre d’hores extres 

per actes varis, festius, inauguracions, fira Argillà, festa Major, etc... La majoria fora del nostre 

horari habitual i sense remunerar. 

Hores extres no remunerades fetes enguany fins al mes d’agost: 
Joan Eixarch: 75 h. 
Fina Carreras: 110 h. 
Cristina Villa: 81 h. 
Es cert que podem recuperar les hores extres, i que cobrem els festius nacionals; però quan un 
de nosaltres fa vacances, o recupera hores, o es posa malalt, els demés han de cobrir les 
tardes i caps de setmana d’atenció al públic de l’altre, generant mes hores extres. Això acaba 
obligant-nos a treballar mes caps de setmana i mes dies dels que ens pertocarien, a mes de 
generar friccions entre nosaltres.       
3. El passat mes de maig, conjuntament amb el Director del Museu, vam realitzar una 

revisió dels llocs de treball, per tal d’aclarir i actualitzar les funcions, responsabilitats i salaris de 

cada treballador/a. A l’Ajuntament van fer la mateixa revisió i una gran majoria dels empleats 

han tingut un increment salarial des de fa mesos que nosaltres encara no tenim. 

 
En conseqüència, DEMANEM: 
1. Que s’incrementi el pressupost per aquest any vinent, per tal de poder-nos adherir d’una 

vegada per totes al conveni laboral de l’Ajuntament 

2. Que es consideri la possibilitat de contractar, o pactar amb l’Ajuntament, una persona de 

substitució per cobrir les hores d’atenció al públic quan un/a treballador/a s’absenti per malaltia, 

vacances, o recuperació d’hores. I si no pot ser, que es faci una previsió de fons per pagar-nos 

aquestes hores extraordinàries. 

3. La validació i aplicació definitiva del resultat de la revisió dels llocs de treball. 

 
Fem constar que la demanda de conveni es tracta a les reunions del Patronat des d’abans de 
l’any 2014, i la revisió dels llocs de treball s’està negociant des de 2016. Nosaltres cada dia ens 
esforcem al màxim per tirar endavant el Museu del Càntir i no ens sentim recompensats. 
 
Argentona, 14 de setembre de 2018 
Signat: 
Joan Eixarch   Fina Carreras    Cristina Villa “ 
 
El Sr. Àngel Puig comenta que s’està content de la feina que fan tots i de la manera que ho fan, 
i és veritat que s’ha acumulat aquest greuge. Informa que ahir es va fer reunió amb l’alcalde, i 
se li va manifestar. Hi ha un compromís de tenir-ho en compte aquestes demandes pel 
pressupost del 2019. 
 
El Sr. Oriol Calvo comenta que el que es va parlar amb l’Alcalde, és com es fa aquesta 
valoració de llocs. S’informa que en funció d’unes variables que ja venien donades, 
s’assignaven punts (en funció de la quantitat d’hores, dies festius, dies a treballar, dificultat, 
diversitat,...), per tant a cadascú s’han assignat uns punts. Per tant la proposta ha estat agafar 
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el que s’havia fet a l’ajuntament i aplicar-ho al museu, llavors aquesta revisió l’hem feta 
nosaltres i algú ho haurà de validar, i s’entén que RRHH de l’Ajuntament, sabent que hi ha 
hagut canvi de tècnic, i durant un temps no n’hi havia. 
Com que hi ha una premura i aquesta és disposar d’una bossa de diners al pressupost del 2019 
i després distribuir els diners, això ja repercutiria a la nòmina. 
Segueix informant que s’ha agafat el mateix percentatge, sobre el volum de les remuneracions 
del personal de l’Ajuntament i s’ha aplicat com una regla de tres al Patronat, i aquest 
percentatge va ser del 9% de la massa salarial, resultant uns càlculs a destinar de 15 o 16.000 
euros, i a més hi hauria el tema de les hores, donat el nivell de servei que s’ofereix, però a la 
que falta una persona cal cobrir-ho, i caldria intentar remunerar al menys aquestes hores (com 
a mínim a partir del mes de gener), i per tant la bossa hauria de ser més gran, i això ho té 
pendent de valorar. 
 
El Sr. Àngel Puig comenta un altre greuge, ja que els treballadors de l’ajuntament tenen altres 
avantatges, com per exemple l’ajuda de llibres. 
 
El Sr. Joan Eixarch informa que hi ha avantatges que no tenen, econòmics o d’altres tipus. 
Quan el Patronat va decidir que es podia aplicar el mateix horari (35 hores), va dir que 
s’estudiaria el cost econòmic d’adherir-se al conveni, sabent que no era molt elevat i no entén 
per què no ens poden adherir. 
 
El Sr. Àngel Puig comenta que sempre hi ha hagut un topall, i que segurament no s’ha sabut 
enfrontar. Sabem que tot ha de passar per l’Ajuntament, i qüestiona per què no ens podem 
acollir al conveni. 
 
El Sr. Joan Eixarch informa que ho venen a comentar donat que els assistents són els seus 
patronats, i donat els anys que fa que s’està intentant resoldre-ho. 
 
La Sra. Montserrat Brugal considera que fa vergonya haver d’escoltar encara aquesta situació. 
 
El Sr. Joan Eixarch comenta que si es disposés d’un conveni, el tema d’hores ja quedaria resolt, 
ja que s’establiria un calendari laboral. No importa treballar el que faci falta, però posa com 
exemple que a la Festa Major els treballadors de l’ajuntament cobren i ells no. 
 
Es debat entre els assistents la importància de resoldre-ho i es considera ridícul que encara no 
estigui resolt. 
 
El Sr. Àngel Puig recorda que ja es va parlar de deixar de ser Patronat per ser un Consell, i que, 
d’entre d’altres, el problema del personal ja quedaria resolt, ja que passaria a ser de 
l’Ajuntament. 
 
El Sr. Joan Eixarch comenta que al Museu no es va fer l’estudi de llocs de treball perquè no es 
tenia el conveni, i no es tenia perquè pagar des de l’ajuntament. Però en canvi, al 2007, si que 
es va baixar el 5% com es va fer amb tots els treballadors. 
Demanen unes dates per a que s’arribi a un bon terme. Reitera que mai es diu que no, però no 
es fa res. 
 
El Sr. Isidre Viñas pregunta si als treballadors de l’ajuntament ja se’ls hi està fent, i si ja s’ha 
acabat el procés. No entén perquè l’Ajuntament si oposa. 
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El Sr. Oriol Calvo respon que sí, i que seria repetir el procés. Recorda però, que hem fet una 
autovaloració, per tant algú ho ha de validar, i donar més forma jurídica. 
 
El Sr. Àngel Puig considera que ara la por és que es vagi a aprovar el pressupost del 2019 i no 
es tingui en compte. 
 
El Sr. Oriol Calvo informa que s’ha demanat per divendres hora amb la tècnica de RRHH, i s’ha 
demanat que sigui l’alcalde que avali i avisi de que es va de part de l’alcalde, i que es 
desencalli. I comenta, que la Llei afecta a tots, i per tant si s’ha pogut fer en un lloc s’ha de 
poder fer en un altre, la única cosa és que caldrà aportació econòmica. I sí que l’Alcalde es va 
comprometre a assumir aquestes despeses. 
 
La Sra. Montserrat Brugal comenta, a modus de recordatori, per als qui no ho saben, que el 
capítol 1, que és el de despeses del personal, es subvenciona íntegrament per l’Ajuntament. 
 
El Sr. Joan Eixarch comenta que té un contracte de conserge i el Sr. Àngel Puig l’ha presentat 
com a tècnic auxiliar, i comenta que quan es faci l’equiparació dels llocs de treball, sortirà que 
les feines són superiors a la seva categoria, i llavors ves a saber que es podrà fer amb aquest 
tema. 
 
El Sr. Àngel Puig considera que és una feina que s’haurà de defensar, i s’hauria de pagar per 
les competències que s’estan fent.  
 
Els assistents estan d’acord en defensar aquesta situació i es reitera que no s’entén que no es 
considerin dins del paquet global de treballadors. També es demana que es tingui en compte 
per al pressupost del 2019. 
 
En cas que calgués informe o acord, es passaria aquest a RRHH. 
 
Feta una votació, tots els vots són favorables a excepció de la Sra. Montserrat Capdevila qui 
s’absté. 
 
El Sr. Àngel Puig agraeixi l’assistència dels treballadors, i la feina que s’està fent, i el Sr. Joan 
Eixarch comenta que estan oberts a que se’ls pugui venir a visitar i a conèixer millor les seves 
feines. 
 
Un cop realitzada aquesta prèvia, es procedeix a seguir amb l’ordre del dia establert. 
 
 
1.- Aprovació actes anteriors núm. 4/18 i 5/18 
 
Coneguts pels assistents els esborranys de l’acta 4/18 de data 20 de juny de 2018 
(extraordinària), i l’acta 5/18 de data 25 de juny de 2018 (extraordinària), s’aproven per 
unanimitat. 
 
 
2.- Informacions d’actualitat a càrrec del President i del Director-Gerent 
 
El Sr. Oriol Calvo informa del següent: 
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- S’ha inaugurat l’exposició del Sr. Enric Punsola. 
- La seva assistència al Congres de l’Acadèmia Internacional de Ceràmica a Taiwan (recorda 

que fa dos anys es va fer a Barcelona). Està al Consell Directiu, i ara ja està incorporat al 
consell executiu, i estarà fora fins al 7 d’octubre. Considera interessant per tema de tenir i fer 
contactes, i està bé de ser-hi. 

- Canvis de tensió. Problemes d’electricitat al Museu. S’engeguen els llums d’emergència. 
S’està esbrinant i intentant que no afecti. 
Difícil demostrar que hi ha pujades i baixades de tensió, per a repercutir els costos dels 
desperfectes. 

 
 
3.- Segon reconeixement extrajudicial de crèdits corresponents a factures d’anys 
anteriors 
 
El Sr. Àngel Puig informa de la documentació entregada, i comenta que la majoria són factures 
de l’any 2017, i passen a extrajudicial. 
 
El Sr. Oriol Calvo comenta que cal aprovar aquest reconeixement de factures, ja que no s’han 
pogut fer per via ordinària. Són factures acumulades per diferents causes, que o van arribar tard 
(presentades posteriorment de l’any) o hi ha algun problema en el pressupost, com no tenir la 
partida adequada. 
Aquestes es recullen i s’aproven l’any següent. Comenta que algunes de les factures varen 
arribar tard i d’altres van quedar fora, com factures de la fira (guarniment), ja que tot i que es va 
fer una aportació extraordinària per aprovar aquestes factures, resulta que aquests diners es 
van posar a una partida per l’avaria de l’aire condicionat, millores d’infraestructures (en el 
redactat que va fer l’ajuntament s’havien de preveure dos aportacions, i es va posar tot en 
aquesta una), i al no posar que eren per la fira, aquestes van quedar per pagar, i aquestes són 
les que es passen ara per aprovar. 
Fa un repàs de les factures (ex: llum, músics, caixes d’embalatges pels càntirs que no s’havia 
previst,...)  
 
La Sra. Montserrat Capdevila pregunta per les factures sense partides, si eren extres, o no 
s’havia contemplat en el pressupost. 
El Sr. Oriol Calvo informa de l’embalatge dels càntirs, que no es va preveure, o com el que 
comentava del diners de la fira que es van posar en una altra partida que no es podien utilitzar, 
així com les despeses presentades passat el 2017. Tot i amb això, comenta que es va acabar 
amb superàvit. 
 
El Sr. Joan Majó comenta que coneix llocs que demanen que facturin el novembre, per evitar 
aquestes situacions. 
 
El Sr. Oriol Calvo informa del motiu per aprovar això tan tard, i comenta que aquest procés és 
molt lent, ja que primer s’ha de tancar el pressupost, i veure quines factures han quedat 
pendents (abril-maig), després veure superàvit, i, anar al Ple (per fer la corresponent 
modificació), i un cop ja es disposa de partida adequada, ja es pot aprovar la factura.. 
 
El Sr. Joan Guàrdia comenta que l’informe de secretaria és bastant dens. I aquest acaba dient 
que la corporació aprovarà el que consideri adient. 
Es comenta entre els assistents que és llarguíssim i pesadíssim. Poc clarificador. 
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La Sra. Montserrat Capdevila comenta que en un primer reconeixement extrajudicial que es va 
fer, creu que ja hi havia una factura de toldos, i el Sr. Àngel Puig diu que creu que no, i recorda 
que va passar l’altre any exactament el mateix. 
 
Es dóna compte de la següent proposta:  

 

“ Vist l'expedient número 2/2018  tramitat en relació al  reconeixement extrajudicial de crèdit 

de despeses provinents d’exercicis anteriors per import de 9.999,79€. 

 

Vista la memòria del President  de data 28 d’agost de 2018 justificativa de la necessitat 

d’imputar en el pressupost corrent obligacions derivades del subministrament de béns i de la 

prestació de serveis portats a terme en exercicis anteriors i no imputats en el seu moment 

perquè,o no existia crèdit suficient en l’exercici de procedència o no va ser possible la seva 

imputació perquè van entrar a la comptabilitat posteriorment al 31 de desembre de 2017. 

  

Vist que s’acompanya aquest expedient amb la relació detallada de factures degudament 

conformades pel director i gerent amb el vistiplau del president del Patronat.  

 

Vist l’informe conjunt de la secretària i la interventora municipals. 

 

Per tot això exposat, a la Junta de Govern del Patronat municipal del Municipal del Museu 

del Càntir proposo l’adopció dels següents acords: 

 

Primer.- Aprovar l’expedient de reconeixement extrajudicial de crèdits corresponents a 

l’exercici 2017 per un import total de 9.999,79€ incloses en la relació que s’annexa. 

 

Segon.-  Autoritzar, disposar i reconèixer l’obligació de l’acord anterior a càrrec de les partides 

del pressupost de despeses 2018 de les factures incloses  en la relació que s’annexa, la qual 

forma part d’aquest acord a tots els efectes legals.   

 

Tercer.- Notificar el present acord als interessats i als serveis d’Intervenció-Tresoreria.” 
 
Sotmesa a votació l’anterior proposta, s’aprovà per amb 13 vots a favor (Sr. Àngel Puig Boltà, 
Sr. Guillem Saleta Perejoan, Sra. Montserrat Brugal Piñol, Sr. Joan Guàrdia Amatller, Sra. 
Liliana Murcia Villanueva, Sra. Montserrat Terricabras Soler, Sr. Joan Poch Català, Sra. Esther 
Campanario Pujol, Sr. Isidre Viñas Llebot, Sra. Carme Calafell Polls, Sr. Josep Saleta Cot, Sr. 
Joan Majó Cruzate, i Sr. Enric Traby Isalgue) i 1 abstenció (Sra. Montserrat Capdevila 
Cañadas). 

 

 
4.- Balanç de la Fira de Ceràmica i de la Festa del Càntir 2018  
 
El Sr. Àngel Puig comenta que la importància de fer la valoració de la Fira, és que de cara el 
proper any es pugui millorar. Tot i haver fet la prèvia del juliol. 
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El Sr. Oriol Calvo confirma el que ja es va comentar, en la sessió passada. S’han rebut 10 
enquestes més i confirmen el que ja sabien: Fira ben organitzada, valoració positiva d’activitats, 
i el punt flac és la part econòmica. Terme mig – baix. 
S’ha preguntat si pensen tornar, i el resultat ha estat, que un 63% sí que volen tornar, i un terç 
no ho sap (no diuen que no) i un d’aquests diu que no. 
 
El Sr. Josep Saleta pregunta quanta gent fa aquesta enquesta, i el Sr. Oriol Calvo respon que 
41 de 73. Molt bon percentatge, ja que molta gent no la contestava. 
 
La Sra. Carme Calafell pregunta per la xifra de vendes, si d’acord amb les enquestes, les 
vendes majoritàries s’han fet de 500 a 1000 euros 
El Sr. Oriol Calvo comenta que això correspon a la facturació total que s’ha fet, i recorda que 
antigament hi havia moltes vendes, i tot i que ha baixat encara es ven. 
 
La Sra. Montserrat Capdevila pregunta si el percentatge que repetirien està agafat d’aquestes 
41 enquestes, i pregunta si es sap dels 73 que venien qui ha repetit.  
El Sr. Oriol Calvo respon que sí a la primera pregunta i en relació a la segona, comenta que 
més de la meitat. Informa que el normal és que cap al 70% repeteixin. Aquest any de nous hi ha 
hagut bastants francesos i els romanesos. Està bé que hi hagi gent nova, tot i que ja estem 
plens, i s’ha guanyat amb espais i aquests són més cèntrics. 
 
El Sr. Àngel Puig recorda que per mantenir aquesta qualitat, amb uns 75 o 80 paradistes, ja és 
un topall màxim. 
 
El Sr. Oriol Calvo enumera les previsions per al 2019: 

- 5, 6 i 7 de juliol. 
- País convidat: la proposta és Portugal, tot i tenir contactes amb Holanda. Si es vol ja ho 

pot avançar al congrés. Una avantatge és que tenen uns preus molt similars als nostres 
o més assequibles, i poden tenir millor resultats de venda. 

- Limitar al màxim als 75 participants. 
 
El Sr. Joan Poch considera que el format d’ara està prou bé, i com a molt valoraria el 
creixement a la Plaça. Important mantenir nivell de qualitat. 
 
Es comenta entre els assistents el tema de la Plaça, ja que no va resultar, per la calor que hi 
feia. També es parla d’un participant que no porta ben bé un material ceràmic. 
 
El Sr. Isidre Viñas pregunta per quin criteri es fa servir per la selecció (en base a què o si hi ha 
un plec de prescripcions tècniques), ja que considera que un ceramista ha de saber quin criteri 
o barem, saber puntuació o les possibilitats. 
El Sr. Oriol Calvo informa que hi ha comissió tècnica de la fira, de selecció en base a la qualitat, 
i se’ls informa si han estat o no admesos. Ho considera molt difícil trobar criteris per valorar, pel 
tipus de ceramistes. 
 
El Sr. Joan Poch comenta que els experts que formen part del jurat un any, tenen un criteri i 
potser les teves obres no encaixen amb el criteri del jurat, i això és el que un s’arrisca. 
 
El Sr. Oriol Calvo comenta que es presenten propostes de mussolets, bruixetes,..., i es busca 
productes de més qualitat, per a una fira més especialitzada. 
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El Sr. Àngel Puig també comenta que es té en compte, donat que els terrisseres han anant 
minvant, i s’ha compensat més amb la part més artística. 
 
El Sr. Isidre Viñas comenta que donat que una de les preocupacions és millorar la qualitat i 
limitar el nombre de ceramistes, entén que una manera és posar condicions objectives i 
transparents. Saber aquestes condicions. No qüestiona la comissió, però qui vingui ha de 
saber, si es poden presentar o val la pena venir o no. Qüestions que poden millorar la qualitat 
en general. 
 
La Sra. Liliana Murcia comenta en relació als comentaris que es fan, que hi ha coses que 
coincideixen amb la preocupació que hem tingut pel muntatge: taules, sostres, llum,... Pensa 
que ens hauríem de preocupar per la igualtat, uniformitat,.. A més hi havia gent a les fosques. 
El Sr. Oriol Calvo comenta que ja es va debatre, i es va decidir fer-ho aquests dies, ja que són 
els més llargs de l’any i tancar a les 10 de la nit, tot i amb això, reconeix que potser alguns es 
veien amb poca llum, però a partir de les 9 del vespre. I en relació a les taules comenta que va 
haver-hi canvis d’última hora. Pel tema de llum comenta que es podrien preveure garlandes. 
Suggereix en lloc de garlandes de banderins, posar-les de llums. Tots aquestes temes es 
poden valorar. 
 
La Sra. Liliana Murcia recorda que es va guanyar molt decidint posant un toldo a la plaça, i com 
això cal anar buscant les millors solucions. També comenta la proposta de l’inflable de l’entrada 
que considera va quedar horrorós. 
 
El Sr. Isidre Viñas pregunta si el material és de lloguer o propi, i el Sr. Oriol Calvo respon que 
són propis, i llogar surt caríssim. Es comenta el muntatge de material de Fira de la Festa Major. 
 
El Sr. Oriol Calvo comenta que aquest any es van agafar taules de l’Ajuntament, i van criticar 
que les taules eren més petites, i n’hi ha poques. Cal tenir en compte que el muntatge és el mes 
car. 
 
Es comenta entre els assistents el tema de pagament de les fires i el pagar pel material que es 
necessita. Però es reitera el tema de la uniformitat. 
 
El Sr. Isidre Viñas comenta que si es vol millorar, i sembla que està clar els participants, potser  
es podria treballar amb l’ajuntament per a que doti alguna una petita instal·lació que ja sigui 
permanent, com passa per exemple en pobles amb les llums de nadal. 
El Sr. Oriol Calvo recorda que ja està feta tota una instal·lació fixe de quadres dins el recinte. 
 
El Sr. Isidre Viñas proposa ampliar doncs a altres aspectes. Així doncs, si sempre es posa la 
fira al mateix espai, es podria, amb l’Ajuntament, adaptar el mobiliari urbà d’acord a la fira, 
passant la fira a un element prioritari. Són coses a treballar. 
El Sr. Oriol Calvo comenta que ja es retira tot el mobiliari, però recorda que el carrer gran per 
tema de bars, i altres usos, com el mercat, es fa complicat. 
 
El Sr. Isidre Viñas posa com exemple el projecte de plaça de vendre, i comenta que es podria 
incidir pel temes de la fira, com per exemple, amb la instal·lació de l’aigua quan es fa l’aixecada. 
Considera que són coses que no cal fer tot aquest l’any, però si cal anar repensant i anar 
incidint per que l’Ajuntament ho incorpori. També comenta que es podria tenir-ho en compte 
dins les propostes als pressupostos participatius. 
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El Sr. Àngel Puig considera que ens equivoquen el condicionar la via pública als tres dies de la 
fira. També comenta que es va treure la llum pel cost elevat, però si es planteja de nou, caldrà 
valorar-ho. 
 
Es comenta entre els assistents propostes de millora i que es valorin. Poder ser simbiòtics. 
 
El Sr. Oriol Calvo comenta que s’estudiarà i es podria treballar quan es comenci a parlar de la 
fira. Considerant molt  interessant tot el que s’ha exposat. 
 
 
5.- Balanç de les vendes del càntir de l’any i orientacions per al proper any 
 
El Sr. Oriol Calvo informa de la davallada important en relació a l’any passat: 

 2016: 1361 càntirs 

 2017: 2123 càntirs 

 2018: 1404 càntirs 
Comenta que aquest any ha disminuït la venda, i que caldrà ser curosos amb les quantitats que 
es demanen. 
 
Informa que s’ha reunit amb el Sr. Quim Larrea, i s’ha de valorar la feina a partir del 2017. 
Considera que no s’ha de tocar el preu, ja que baixar-lo seria mermar el producte. 
Dins el món del disseny diu que s’ha d’anar als millors dissenyadors, gent amb prestigi. Per ell 
un seria el Sr. Miquel Milà, i s’ha descartat al Sr. Mariscal (més il·lustrador), i l’altre podria ser el 
Sr. André Ricart, però ja te uns 80 anys. 
També comenta que ha parlat amb el Sr. Quim Calvo qui està en disseny de productes, i creu 
que cal fer càntir de paradigma, convertir-nos en promotors de disseny, ja que creu que aquest 
raonament enllaça amb el que treballem. 
 
El Sr. Isidre Viñas pregunta per la quantitat que es ven, i el Sr. Àngel Puig respon que ara 
3.000. 
 
El Sr. Oriol Calvo comenta que es va negociar la quantitat, però pel sistema de treball, ja els va 
fer tots de cop. 
 
EL Sr. Joan Majó pregunta si s’ha pogut fer un estudi de mercat de perquè la gent compra. 
Comenta que el tema de la gent que fa la col·lecció, i que a diferència de l’any passat que la 
gent el va trobar maco i es va comprar, aquest any no ha passat. També cal tenir en compte 
que era més car. 
 
El Sr. Oriol Calvo comenta que la gent que no l’ha comprat i aquesta obligació de col·lecció ja 
ha passat. I també comenta que la gent en comprava i en regalava, i aquest element va 
funcionar. 
 
El Sr. Isidre Viñas pregunta per si en queden de l’any passat, i el Sr. Oriol Calvo respon que 
pocs. 
 
El Sr. Isidre Viñas proposa diferents llocs per la venda. També comenta la proposta de dos 
colors i això ha portat queixes. 
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Es comenta entre els assistents que no va agradar el tema dels dos càntirs, i que va tenir més 
sortida el vermell. 
 
La Sra. Carme Calafell proposa no fer els 3.000 de cop. 
 
Es comenta entre els assistents que caldrà consultar-ho i valorar-ho, així com valorar la 
proposta pel tema de càntirs per l’any 2019. Es proposa informar-se del Sr. Miquel Milà, i el Sr. 
André Ricart, i valorar les opcions. 
 
La Sra. Montserrat Capdevila comenta que el preu de 23 euros, és el de sortida i no hi ha 
massa marge. Està d’acord amb el tema de la unificació, i recorda la importància del tema de la 
difusió. Pregunta pel tema de les aportacions dels patrocinadors, i si aquestes s’han cobrat. 
El Sr. Oriol Calvo respon que no, i recorda que l’any passat es van cobrar a excepció d’una, ja 
que aquesta persona es va jubilar. 
 
 
6.- Accions i propostes per al curs 2018-2019 
 
Aquest punt es retira de l’ordre del dia. 
 
 
7.- Urgències 
 
No se’n formula cap. 
 
 
8.- Precs i preguntes 
 
El Sr. Àngel Puig informa que està previst convocar un plenari el mes d’octubre, per aprovar els 
pressupostos del 2019. La previsió és fer-ho el dimecres 10 d’octubre, a les 19:30. S’està 
pendent de confirmació, i es passarà abans la informació. 
 
El Sr. Àngel Puig recorda el Sr. Joan Majó va oferir la possibilitat de que la gent del Patronat 
veiés la seva col·lecció, i proposa anar-hi un dissabte al matí, i fer-ho en grups, per tant es 
passarà un calendari de dissabtes per fer-ho i que la gent s’apunti. 
 
El Sr. Joan Majó recorda que la seva col·lecció és terrissa popular. Hi ha molts atuells d’aigua, 
oli, aigua ardent,... 
 
 
No havent-hi res més a tractar, es tanca la sessió per ordre del Sr. President, quan són les nou 
de la nit en lloc i data a dalt indicats, de tot el que com a secretària delegada certifico. 
 
 
El president.   La secretària delegada. 
 
 
 
 
Àngel Puig Boltà  Fàtima Gallemí Bravo 


